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Romanticie . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4

Bedankjes . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4

Verslaggeving . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4

Imago . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4

ALF . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 5

Geldtelmachine . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 5

Boekhoudprogramma . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 5

Ledenpasjes . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 5

Activiteit voor alle leden . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 5

Overzicht . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 5

Stemmen . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 6

10 Activiteiten 7

11 CFR 7

12 Rondvraag 8

13 Sluiting 8

ii



Notulen Algemene Vergadering 13 december 2006

Bijlagen 9

A Aanwezigen 9

B Machtigingen 9

C Brief Roelof Ruules 10

D Sponsoring 12

E Plannen met extra sponsorgeld 13

F Activiteiten 16

G CF(F)R 19

iii



Notulen Algemene Vergadering 13 december 2006

1 Opening

Annelie opent de vergadering om 15.34 uur.

2 Agenda

Jacob stelt voor de pauze weg te laten en de vergadering er in 2 uur door te knallen. Annelie zegt dat dit
niet wenselijk is wegens de pauze-activiteit.5

De agenda wordt vast gesteld.

3 Ingekomen stukken

Voor de vergadering zijn er 8 machtigingen binnengekomen. Een overzicht hiervan staat in bijlage B Er10

is een mailtje binnengekomen van Roelof Ruules over de toelichting op de statuten en het huishoudelijk
regelement. (zie bijlage C).

4 Vorige notulen

Textueel:15

Op regel 308 stond een rare zin. Dit is verandert in Lennart zegt dat A-Eskwadraat niet hoeft op te draaien
voor de kosten die het departement zou moeten betalen.

Naar aanleiding van:20

Bas vraagt of de SHO (r. 108) inmiddels betaald zijn. Robbin zegt dat dit nog niet is gebeurd, maar
binnenkort zal gebeuren.

Cor-Jan vraagt naar de bijdrage van het departement. Robbin antwoordt dat er besprekingen komen over25

deze bijdrage. Door de splitsing in 3 departementen komt er een nieuwe verdeling in de begroting. Deze
week hebben we gehoord dat de verdeling dit jaar zal zijn naar het aantal bachelorstudenten. Dit komt neer
op 40:40:20 van respectievelijk natuurkunde, infomatica en wiskunde. Vanaf volgend jaar moet er gekeken
worden naar de verdeling van het geld van informatica.

30

Lennart vraagt hoe het is afgelopen met het geld voor de masterintro. Robbin legt uit dat er in een gesprek
met Jan van Leeuwen over gesproken is en dat er een herlabeling moet plaatsvinden. Misschien wordt de
masterintro een vaste post, maar we weten nog niet of er dan ook werkelijk extra geld voor gaat komen.

Cor-Jan wil ook nog even informeren naar de wijzigingen in het schaduwbestuur. Elke wil hier nog altijd35

niets over zeggen. Annelie heeft geen commentaar. Irene zegt dat iedereen toch al weet dat zij met Floris
gaat, maar dat hij vandaag niet aanwezig wilde zijn. De overige bestuursleden hebben geen veranderingen
te melden.
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Na deze vragen en verbeteringen worden de notulen vastgesteld.40

5 Mededelingen

Er zijn een aantal nieuwe commissies. Allereerst de RomantiCie, deze commissie zal zich gaan bezig
houden met het romantische wel en wee van de leden. Denk hierbij aan activiteiten als een romantisch
etentje of speeddating.45

De KeCC, ook wel de culturele commissie genoemd, zorgt voor culturele bijschaving voor de leden. De
activiteiten zullen uiteenlopend zijn op bijvoorbeeld gebieden van toneel, film en muziek.
Voor voornamelijk masterstudenten zal de DBC (Dublin Buisness Course) een tripje naar Dublin organise-
ren waarin het bezoek aan verschillende bedrijven centraal staat.

50

6 Huisvesting

Irene deelt mede dat de verhuizing naar de tijdelijke lokatie is uitgesteld van februari 2007 naar begin 2008.
Ze zit boven op de permanente huisvesting; binnenkort wordt er begonnen met tekenen. Sticky zal dan ook
bij de andere verenigingen terecht komen. Lennart vraagt hoe het contact tusen de studieverenigingen
verloopt. Irene antwoord dat dit prima verloopt en dat er elke week overleg is. Sticky is daar tot nu toe55

echter nog niet bij geweest is. Lennart wil weten of er al ideeën zijn over hoe de beschikbare ruimte
verdeeld zal gaan worden. Irene zegt dat het oorspronkelijke plan was om iedere vereniging evenveel
ruimte te geven, maar dat in onderling overleg is besloten dat het eerlijker zou zijn als de ruimte naar grootte
van de vereniging verdeeld zou worden. Cor-Jan vraagt of de verenigingen een gezamelijke ruimte willen.
Irene antwoord dat dit niet zo is; er blijft dan nog minder ruimte over voor de individuele ruimten en er is60

weinig wat je met een gezamelijke ruimte kunt doen. Lennart poogt lollig te doen door op te merken dat we
ook kunnen wachten tot UGV en Drift ’66 één vereniging zijn [zodat de ruimte onder minder verenigingen
verdeelt hoeft te worden.] Tom wil weten hoe lang we in de tijdelijke ruimte moeten verblijven. Irene zegt
dat dit 2 tot 3 jaar zal zijn. Bas adviseert Irene om vooral Mark te blijven pesten [over de huisvesting.]

7 Sticky65

Irene feliciteert Sticky met het feit dat ze inmiddels een echte studievereniging zijn. Irene deel vervolgens
mede dat de financiën van Sticky en A–Eskwadraat in januari losgekoppeld zullen worden. A–Eskwadraat
blijft de studievereniging voor alle studies, terwijl Sticky zich specifiek op informatica- en informatiekun-
destudenten zal gaan richten. Daardoor zullen er mogelijk een aantal botspunten ontstaan, dus er zal
het één en ander afgestemd moeten worden. Het symposium zal dit jaar bijvoorbeeld samen met Sticky70

geörganiseerd worden en de lezingen van bedrijven zullen A–Eskwadraat en Sticky samen afstemmen,
zodat één bedrijf niet in korte tijd twee maal, voor dezelfde mensen, een lezing geeft. Lennart vraagt hoe
het met de intro zal gaan. Irene antwoordt dat de komende jaren de opbouw hetzelfde zal blijven, maar
dat de invulling van de na-kampdagen samen met Sticky bekeken zal worden. Het dag-programma zal
door Sticky worden ingevuld, terwijl de gezellige dingen (zoals de Comedy Night,) voor iedereen, en bij75

A–Eskwadraat zullen blijven. Bas vraagt of het departement dit ook zo ziet. Irene en Cor-Jan antwoorden
bevestigend. Bas vraagt aan het Sticky-bestuur of het zwaartepunt op de studiegerelateerde activiteiten
komt te liggen en wat de naam van de vereniging is, zoals opgenomen in de statuten. Het Sticky-bestuur
antwoord dat het zwaartepunt inderdaad op studiegerelateerde activiteiten zal komen te liggen en dat de
statutaire naam Studievereniging Sticky is. Bas vraagt of het departement heeft gevraagd om de naam80

van de studieverniging te heroverwegen. Het Sticky-bestuur geeft aan dat dit inderdaad het geval is, maar
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dat zij hebben besloten om de naam Sticky te houden. Roland maakt zich zorgen over de gevolgen voor
de TBC. Irene zegt dat er over dit punt nog niet is nagedacht. Cor-Jan stelt de vraag of in het hypothetische
geval dat twee informatiekundigen bij het A–Eskwadraat bestuur aankloppen, omdat zij een excursie willen
organiseren, of zij hun dan door zouden sturen naar Sticky. Irene zegt dat het bestuur op dat moment in85

samenwerking met de ExcurCie zou kijken wat de beste oplossing is. Als het een excursie betreft die écht
alleen voor informatiekundigen interessant is, dan is het het overwegen waard om de mensen naar Sticky
door te verwijzen. Cor-Jan wil weten hoe het zit met de studiereis. Irene legt uit hij bij A–Eskwadraat blijft
zoals hij is, en dat als Sticky ooit plannen heeft om een studiereis te organiseren, dat die prima naast elkaar
plaats kunnen vinden. Lennart vraagt of het niet lastig is als mensen bij zowel Sticky als bij A–Eskwadraat90

actief zijn. Irene denkt van niet. Cor-Jan vraagt of A–Eskwadraat zich meer gaat focussen op wis- en
natuurkunde? Irene zegt dat dit niet de bedoeling is, maar dat het zou kunnen dat het zo gaat lopen. Lotte
vraagt zich af hoeveel actieve leden informatici of informatiekundige zijn, en of dit er niet meer of minder
zijn dan van natuur- en wiskunde. Irene zegt dat in haar commissies de verdeling evenredig is, maar dat ze
geen totaalbeeld heeft. Lotte zegt dat als het aantal actieve informatici en informatiekundigen afneemt, dat95

we dan moeten kijken of de introductie en de boekverkoop nog wel blijven organisersen. Sweitse wenst
Sticky veel succes en vraagt hoe de activiteiten lopen. Rob zegt dat er veel mensen komen tussen de 20
en de 40 per activiteit. Sweitse adviseert de besturen om de informele uitwisseling in stand te houden en
de activiteiten goed te plannen. Cor-Jan vraagt of het bestuur rekening houdt met de studies van leden
van het kandidaatsbestuur. Irene zegt dat daar niet expliciet op gelet zal worden.100

8 Sponsoring

Elke geeft een overzicht van de sponsoring. (zie bijlage D)

Marja vraagt wat het plan is van de SpoCie voor het komende half jaar. Elke antwoordt dat ze gaan kijken
naar mogelijkheden de sponsoring te professionaliseren en te kijken naar nieuwe sponsormogelijkheden.
Sjoerd Timmer wil graag weten hoe de sponsorbedragen zijn ten opzichte van vorige jaren. Elke vertelt105

dat de sponsoring erg is gestegen. Lotte voegt hieraan toe dat er vorig jaar 12.500 euro was begroot en
dat dit zonder veel moeite is binnengehaald. Elke vertelt dat er dit jaar 20.000 euro is begroot, maar dat
er nog veel meer binnenkomt. Bas wil graag weten waar het geld vandaan is gekomen. Elke zegt dat dit
komt doordat de vakidiootadvertenties duurder zijn geworden en dat er meer advertenties per nummer zijn.
Cor-Jan wil Elke en de SpoCie een compliment maken voor de binnengehaalde sponsoring en vindt het110

bovendien een goed idee als ze gaan kijken naar professionalisering. Er kan hierbij gekeken worden naar
hoe het bij andere verenigingen gaat. Lotte wil de SpoCie ook feliciteren en oppert dat de prijzen van de
advertenties misschien nog wel meer omhoog kunnen als bedrijven zo makkelijk betalen. Lennart vraagt
in hoeverre we ICT-bedrijven hebben als sponsoren en of deze sponsoring terug zal lopen in verband met
Sticky. Elke zegt dat er slechts 4 of 5 bedrijven alleen ICT zijn. De rest van de bedrijven zijn ook zeker115

geı̈nteresseerd in andere bètastudenten. Bovendien sponsoren bedrijven vele verenigingen en zal het met
de concurrentie wel mee vallen. Lennart twijfelt hieraan omdat het toch over dezelfde studenten gaat. Elke
denkt dat het wel mee zal vallen, omdat Sticky en A-Eskwadraat studenten en bedrijven op een andere
manier benaderen.
Marja vraagt of de pauze kan vervallen gezien het feit dat we door de vergadering heen vliegen. Annelie120

stemt hierin toe.

Tijdens dit punt zijn Rianne en Arjon binnen gekomen

16:20 uur Annelie schorst de vergadering voor 5 minuten.
16:26 uur De vergadering wordt heropend.
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9 Financi ën125

Robbin laat in een presentatie zien wat voor leuke dingen het bestuur bedacht heeft met een deel van het
extra binnengehaalde geld. Deze presentatie staat in bijlage E.

Romanticie

Jacob vraagt of de Romanticie niet iets is wat uit de goede ideeënpot zou moeten komen. Robbin zegt
dat dit niet hoeft, omdat het structurele commissie wordt.130

Jeroen Schot vraagt zich af wat er dan wel uit de goede ideeënpot gaat. Robbin zegt dat hij straks op
laatste sheet een lijstje heeft.

Bedankjes

Sweitse vindt het goed dat er een structureel potje komt voor bedankjes. Jacob vraagt zich af of dit niet
uit het ALF zou moeten komen, want daar is het toch ooit voor opgezet.135

Elke vult aan dat het potje ook voor constitutiekadootjes is. Geert wijst Elke erop dat constitutiekadootjes
geen geld mogen kosten. Elke heeft haar vergissing snel door.

Lennart vindt het het overwegen waard om deze post in het ALF te stoppen. Jacob zou het voorstel dan140

ook graag zo willen zien dat het in het fonds komt. Robbin zegt dat het meer valt onder represenatie.
Lennart zegt dat een voordeel van het fonds is dat als er geld overblijft dit in het fonds blijft. Jacob zou
tegen het voorstel stemmen, maar als het in het ALF komt is hij voor.

Verslaggeving

Lennart vindt dit een boekhoudkundige truc. Robbin noemt het een oplossing voor een truc van voor-145

gaande jaren, die toegepast was om er voor te zorgen dat de almanak geen winst zou maken. Marja
concludeert dat de Almanak nu dus 300 euro meer krijgt. Lennart begrijpt het idee, maar is het er niet
mee eens. Geert vraagt waarom er 30 almanakken gratis naar de faculteit gaan. Hij vindt het wel goed dat
ze gratis die kant op gaan, maar waarom zoveel? Robbin zegt dat dit aantal is gebaseerd op de aantallen
van vorig jaar. Sweitse merkt op dat er nu 3 posten zijn met geld voor de almanak. Robbin geeft toe dat150

dit omslachtig is en zal dan ook voor volgend jaar adviseren alles bij elkaar te gooien. Sweitse waarschuwt
dat de algemene kosten kunnen wisselen en dat hier dan wel op gelet moet worden. Peter merkt op dat de
verslaggeving zusje-post meer is dan alleen de almanak. Robbin is het hiermee eens, maar de almanak
is wel het grootste deel van deze post. Marja merkt op dat het nu over de almanak gaat en niet over de
andere dingen.155

Imago

Bas oppert Jan Smit te vragen. Sjoerd Timmer vraagt of het gaat om gratis weg te geven dingen of
om dingen die verkocht worden. Robbin vertelt dat het heeft over gratis gadgets en veel korting op de
kledinglijn. Sweitse vraagt of alles gedaan kan worden van deze 500 euro. Robbin zegt dat dit niet het
geval is, maar dat deze 500 euro een aanvulling is op het al gereserveerde bedrag van 1000 euro. Willem160

vindt dat er best nog wel meer geld in mag. Rianne vindt 1500 euro echter meer dan genoeg. Arjon
hoopt dat er geen nutteloze gadgets gemaakt gaan worden, maar pleit voor nuttige dingen! Elke denkt aan
pennen. Arjon wil juist geen pennen, want die heeft iedereen al, doe dan gummen. Roland zou graag
A–Eskwadraat milieumokken zien.
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ALF165

Rianne vraagt of de ALD alleen voor mensen in commissies is of ook voor mensen die veel in de kamer
zijn. Robbin kan daar nog niks over zeggen. Jacob gaat er van uit dat het gaat om mensen die nu of
binnen 365 dagen geleden actief zijn geweest. Arjon oppert om alle actieve leden de Actieve Leden Foto
toe te sturen. Jeroen Leeuwestein vraagt wat het idee is van het fonds. Robbin zegt dat we er nu meer
geld instoppen dan we gebruiken, zodat er geld overblijft voor mindere jaren.170

Geldtelmachine

Sweitse vindt het wel een beetje decadent. Roland vraagt zich af hoe betrouwbaar zo’n apparaat is.
Bas vindt dat er in het begin nageteld moet worden. Arjon vraagt of er ook een geldwisselmachine komt.
Robbin zegt dat dit niet het geval is.

Skadi is inmiddels binnen gekomen.175

Boekhoudprogramma

Bas vraagt of de BoekCom het ook gaat gebruiken. Robbin zegt dat we dit in de praktijk moeten gaan
bekijken. Jacob vraagt of als er concretere plannen zijn dit met Sysop zal worden overlegd. Geert vraagt
of het programma op Linux zal draaien. Robbin denkt dat het op Windows zal zijn. Roland is voor een
programma wat op allebei draait.180

Ledenpasjes

Lennart vindt het een goed idee en vraagt of er bedrijven geı̈nteresseerd zullen zijn. Robbin denkt van
wel. Roland vraagt of er een streepjescode op komt. Robbin zegt van wel. Geert vraagt zich af of iemand
in de zaal ledenpasjes nuttig vindt. Marja vindt het handig voor de boekverkoop. Robbin vindt het goed
voor de uitstraling en de professionaliteit. Rianne zegt dat je bij de boekverkoop ook een collegekaart kan185

inscannen. Jeroen Schot zegt dat je met een pasje (ook al mag het niet) boeken kan kopen bij andere
verenigingen. Cor-Jan vindt dat er eerst leuke acties moeten worden geregeld voordat er geı̈nvesteerd
wordt in pasjes. Lennart denkt dat wel moet lukken, bij veel verenigingen hebben ze zo al kortingen
kunnen regelen. Elke heeft connecties bij restaurants en gaat proberen kortingen te regelen. Sweitse is
niet overtuigd van het systeem. Hoe moet het met geldigheid en afgestudeerden etc. Geert denkt dat je190

wel heel veel acties moet regelen wil je de pasjes eruit halen. Lennart wil op Full House feesten vragen
naar pasjes als bewijs van lidmaatschap. Geert zegt dat dit feest met veel verenigingen is en echt niet
iedereen pasjes heeft.

Activiteit voor alle leden

Elke vertelt dat de aankondiging van deze activiteit in een brief bij de ledenpasjes zal zijn. Sweitse vraagt195

of de activiteit gekoppeld kan worden aan de verjaardag van Cornelis en Lodewijk.

Overzicht

Lennart heeft een discussiepunt. Er is al een aantal jaar geld over en we zitten met veranderende huis-
vesting, misschien moet er meer geld voor worden uit getrokken of kunnen we ergens een locatie huren.
Jeroen Schot vindt ook dat we moeten denken aan de huisvesting en de inrichting van de nieuwe en de200

tijdelijke locatie. Hoe zit het trouwens met de de mobiele bar van de BBCie? Robbin zegt dat we dingen
over de huisvesting na de AV kunne bespreken. Elke denkt dat het moelijk wordt, want huisvesting zou
dan een structurele post worden. Sweitse vindt het geen goed idee als we nu 4.500 euro onbestemd laten.
Robbin wil er toch mee wachten tot er goede plannen zijn. Sweitse wil voorstellen dat het bestuur 2000
euro vrij te besteden krijgt, zodat dit geld toch uitgegeven gaat worden. Annelie vraagt of dit dan vrij te205

besteden zou zijn. Geert vindt dat het in de ideeënpot moet zodat het voor een goed idee kan worden
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gebruikt. Marja komt terug op de bar van de BBCie en vertelt dat een rijdende bar 2000 euro kost en is het
dan wel de moeite waard om er zelf een te gaan bouwen. Ruud vertelt dat de BBCie een bar wil zonder
tap. Peter vertelt dat er al 500 euro voor gereserveerd is. Robbin zegt dat dit grotendeels opgegaan is aan
boxen. Lennart merkt op dat het bestuur altijd de mogelijkheid heeft geld uit te geven en het dan achteraf210

op een AV kan verklaren.

Stemmen

Het voorstel voor de Romanticie wordt met een overweldigende meerderheid aangenomen.

De bedankjes:215

Stemmen, machtigingen
Tegen: 3, 1
Voor: 30, 1
Onthouding: 4, 3

220

Verslaggeving:
Stemmen, machtigingen
Tegen: 1, 0
Voor: 25, 0
Onthouding: 11, 5225

Imago:
Stemmen, machtigingen
Tegen: 0, 0
Voor: 32, 2230

Onthouding: 5, 3

ALF:
Stemmen, machtigingen
Tegen: 1, 0235

Voor: 30, 2
Onthouding: 6, 3

Gido komt binnen

Geldtelmachine:240

Stemmen, machtigingen
Tegen: 5, 2
Voor: 24, 3
Onthouding: 9, 1

245

Boekhoudprogramma:
Stemmen, machtigingen
Tegen: 1, 0
Voor: 25, 5
Onthouding: 12, 1250

Sweitse vraagt of het niet handiger is eerst naar andere plannen waar anders straks geen geld meer voor
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is. Cor-Jan vraagt zich af of dit stemmen betekent dat het bij kosten van 500 euro wel doorgaat en bij 1000
euro niet. Jacob vraagt zich ook af wat er gebeurt met het geld als het maar 350 euro kost. Rianne vindt
dat we niet moeten zeuren over de marge van het bedrag.255

Ledenpasjes:
Stemmen, machtigingen
Tegen: 13, 3
Voor: 18, 2
Onthouding: 7, 1260

Activiteit voor alle leden:
Stemmen, machtigingen
Tegen: 0, 0
Voor: 34, 5265

Onthouding: 4, 1

Alle voorstellen zijn met een meerderheid van stemmen goedgekeurd.

Voorstel van Sweitse:270

Cor-Jan vindt dat het bestuur een inspanningverplichting heeft om het geld uit te geven. Robbin vindt dat
het bestuur hiermee verplicht wordt geld uit te geven, waardoor de leden niet meer zelf gaan denken. Hij
vindt het wel goed dat het bestuur geld mag uitgeven zonder directe toestemming van de AV. Lennart vindt
dat het bestuur dat altijd al mag en het lijkt hem niet nodig over dit voorstel te stemmen. Ook vindt hij het275

een goed idee als het geld niet versnipperd wordt, maar bewaard wordt voor een goed idee. Jacob is het
hier mee eens. Annelie vraagt of iemand er bezwaar tegen heeft als we niet over dit voorstel stemmen.
Sweitse trekt het voorstel in.

10 Activiteiten

Marie-Jette heeft een leuke presentatie over de afgelopen en komende activiteiten. Deze presentatie is te280

vinden in bijlage F
.

Jacob vraagt wat de kosten zijn voor de kerstbrunch. Irene antwoord dat het 3 euro kost en je aan de deur
kan betalen. Roland vraagt of dit dan de opvolger is van het kerstdiner. Marie-Jette antwoordt ontkennend.
Elke voegt aan de activiteiten toe dat er op 17 januari een borrellezing is van Ernst en Young en op 22285

januari een lunchlezing. Bas vraagt of het bestuur nog gaat skiën met Bruna. Ruud antwoordt dat we
gaan knutselen om de reis te winnen. Jacob vraagt of we al key-costumer zijn. Bas zegt dat nog niet zo
is, maar wel kan komen. Jeroen Schot vraagt of de ouderdag expres op de dies gepland is. Marie-Jette
antwoordt dat dit niet zo is, maar het is natuurlijk wel leuk.

11 CFR290

Ruud heeft een denderende presentatie over met groeigrafieken en plantjes. (zie bijlage G)

Elke geeft toe dat het haar schuld is dat het plantje dood is. Ze heeft het geen water gegeven. Sweitse
stelt een samenwerking met het BOZ voor om meer groen in de Minnaerthal te krijgen. Roland vraagt of er
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geen paddogroeigrafiek is deze keer. Ruud vertelt dat het opvangcentrum dit niet kon doorgeven, dus nee.295

Jacob concludeert dat er dus nooit meer een groeigrafiek komt. Cor-Jan vraagt of de F (uit CFFR) terug
zullen zien als bladluis. Ruud zegt z’n best te gaan doen om dit niet te laten gebeuren. Jeroen Schot
vraagt of er een excursie komt naar het opvangcentrum. Lennart merkt op dat veel mensen zien dat de
schildpadden weg zijn. En dat zelfs minder frequente bezoekers van de kamer de verandering hebben
opgemerkt.300

12 Rondvraag

Marja oppert het idee om de boekenservice te verbeteren door bijvoorbeeld alleen maar spoedleveringen
(2 weken) te doen. Ruud zal het er met Bruna over hebben, maar veel boeken moeten van ver weg komen.
Spoedleveringen lijkt geen optie, want dan vervalt de retourmogelijkheid.
Peter vraagt naar de status van de bar van de BBCie. Robbin zegt dat er de vorige vergadering over305

gesproken is. De tekeningen gaan gemaakt worden, maar het heeft momenteel niet zo’n hoge prioriteit.
Marja stelt voor dat de BBCie met tekeningen naar Dirk beneden loopt met geld en het daar regelt.
Sweitse vraagt of er volgende keer minder kleuren in de kwartetactie kunnen voorkomen.
Bas heeft 3 vragen. 1. Staan de statuten al online? Ruud zegt dat ze eraan komen. 2. Is er dit jaar zowel
het SNiC als een symposium voor ica? Robbin zegt dat dit zo is. 3. Waar is de vlag? Ruud verontschul-310

digdt zich en zegt dat deze er had moeten zijn.
Tom vraagt of de KECC een postvakje krijgt en waarom er steeds zo weinig mokken zijn. Irene zegt dat
het postvakje er komt. Robbin zegt dat het aantal mokken erg fluctueert. Skadi adviseert met nieuwe
mokken te wachten tot de diesborrel. Marja wil een buzzer onder elke mok.
Jacob heeft een brief van Jeroen van Wolffelaar over het geld van het EKP. Vroeger was hier een potje315

voor, maar dit heeft een andere bestemming gekregen. Vorig jaar is er gesproken over een oplossing,
maar het beschikbare bedrag is slechts een fooi ten opzichte van de werkelijke kosten. Waarom wordt
er geld in gestopt als dit niet significant iets bijdraagt. De intentie is gewekt dat er financiële steun vanuit
A-Eskwadraat zou komen, maar dit gebeurdt op deze manier niet. Robbin zegt dat er vorig jaar een be-
drag gereserveerd is en dat we een keer om de tafel moeten gaan zitten. Rianne vindt 400 euro een best320

bedrag. Jacob zegt dat de kosten veel hoger zijn. Rianne zegt dat het in haar herinnering wel genoeg
zou zijn. Robbin zegt dat de kwestie al in bespreking is. Annelie is van mening dat het niet nuttig is deze
discussie nu te voeren. Sweitse vindt nog dat 75 euro per persoon een prima vergoeding is en dat de
klacht onredelijk is.

325

Annelie nodigt iedereen uit voor een hapje en een drankje in de kamer.

13 Sluiting

Annelie sluit de vergadering om 17.58 uur
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A Aanwezigen

Annelie Vink

Arjon van Lange

Bas van Schaik

Charley Gielkens

Cor-Jan Jager

Elke Ballemans

Erica Rasch

Gido van der Star

Geert Schotman

Geertjan van Vliet

Irene Kuling

Jacob Kleerekoper

Jeroen Schot

Jeroen Leeuwestein

Kim Biesheuvel

Lennart de Groot

Lotte van den Berg

Marie-Jette Wierbos

Marja van Aken

Michou Baart de la Faille

Nikki Bisschop

Oscar van den Bosch

Paul Brinkkemper

Peter van de Werken

Pim de Weijer

Rianne ’t Hoen

Rob van Weeghel

Robbin van Santen

Roemer Vlasveld

Roland Vaandrager

Ruud Koot

Sjoerd Timmer

Skadi van der Meer

Steven Woudenberg

Sweitse van Leeuwen

Tjitske Visser

Tom Oostvogels

Willem Boskaljon

B Machtigingen

Gemachtigde Volmachtgever

Tom Oostvogels Wouter Duivesteijn
Steven Woudenberg Steven Rieder
Peter van der Werken Maarten Albers
Lotte van de Berg Gido van der Star
Gido van der Star Lotte van de Berg
Lennart de Groot Sophie Verberne
Jacob Kleerekoper Jeroen van Wolffelaar
Jacob Kleerekoper Thijs Kinkhorst
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C Brief Roelof Ruules

Hallo Bestuur!

Allereerst nog gefeliciteerd met jullie aantreden - beetje laat, maar beter dat dan nooit, nietwaar.

Ik zag in de notulen van de laatste AV dat de Statuten en het HR de gemoederen nog altijd bezig houden.
Als (mede)opsteller en (enige) toelichter van de Statuten moest ik wel een beetje glimlachen. De tijden zijn
dus helemaal niet veranderd :-)

Ik moet me d’r natuurlijk niet mee bemoeien, maar ik wou toch nog even wat toelichten op de toelichting
van destijds (opa vertelt - duh).

Die toelichting heb ik indertijd gemaakt omdat we als StaCie, in de voorbereidende gesprekken met de
notaris, hadden ontdekt dat er bij A-Es2 (en dus ook bij ons) wat vreemde ideeën bestonden over Statuten
en wat daar allemaal wel en niet in wordt geregeld.

We hadden een eerste versie gemaakt van nieuwe Statuten, die waarschijnlijk nog wel als paper logica had
kunnen worden ingediend. Daar moest de notaris erg om lachen - rare bèta’s die alles wilden definiëren.

Eén van onze rare ideeën was dat er verschil zou zijn tussen ereleden en LVV. In de toenmalige versie van
het HR werd dat onderscheid ook expliciet gemaakt LVV waren mensen die als lid iets bijzonders hadden
gedaan, ereleden waren niet-leden die werden benoemd vanwege hun verdienste voor de vereniging. ’t
Hooft en Terlouw zouden bij die interpretatie niet direct in aanmerking zijn gekomen, het was vooral be-
doeld om bijvoorbeeld iemand van de faculteit erelid te kunnen maken vanwege bijzondere verdiensten
voor de vereniging. Ik noem maar wat: een gebouwbeheerder, een kantinebeheerder, een portier, een
hoofd BOZ, een hoogleraar die zich extreem voor een studiereis had ingespannen etc.

Allemaal flauwekul, oordeelde de notaris. Juridisch is er helemaal geen onderscheid. Je mag het erelid
noemen, of LVV, maar in het verenigingsrecht zijn het alleen maar labels voor hetzelfde: mensen die bij-
zonder zijn en daarom een bijzondere status krijgen. Het maakt niets uit of ze van tevoren al lid waren of
niet, en het maakt niets uit waarom je ze benoemt - als de vereniging er statutair mee instemt kun je de
Paus tot LVV benoemen omdat-ie in Rome woont.

Ok, dat hebben we dus aangepast. Er waren nog wat van dat soort punten. Omdat we vermoedden dat
er bij de statuten-AV wel eens veel vragen zouden kunnen komen over juist dit soort dingen, hebben we
besloten een speciale ’geannoteerde versie’ van de Statuten te maken. In de toelichting zouden we dan
kort kunnen uitleggen wat we uitgebreid van de notaris hadden gehoord.

De bedoeling was eigenlijk dat die versie alleen maar vóór en tijdens de statuten-AV beschikbaar zou zijn,
en dat we daarna met de ’gewone’ versie verder zouden leven. Maar het leek het bestuur achteraf toch wel
handig om de toelichting bij publicatie te handhaven, om toekomstige vragenstellers alvast de wind uit de
zeilen te nemen (je moest eens weten hoe vaak er bij AV’s gezeurd is over ereleden vs. LVV ;-)

De toelichting is dus niets meer dan dat: een beetje uitleg. Het heeft totaal geen officiële status. Het is
geen onderdeel van de echte statuten; de notaris weet er ook niets van, anders zou-ie waarschijnlijk weer
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hartelijk moeten lachen.

Je mag er in een AV natuurlijk best over gaan discussiëren en zelfs over gaan stemmen, maar het is ver-
spilde moeite. Het staat het bestuur vrij om die toelichting naar eigen inzicht en wijsheid aan te passen - of
helemaal weg te laten. Al ben ik daar als oorspronkelijke toelichter natuurlijk wel een beetje droevig bij (not).

Genoeg gezeurd. Ik wens jullie veel succes met je bestuursperiode!

Groeten,
Roelof Ruules (ook nog LVV)

11



T
ot

a
al

In
 to

ta
a

l k
un

n
en

 w
e 

di
t j

a
a

r 
re

ke
ne

n 
op

 €
 2

9
,2

65
.0

0 
aa

n 
sp

o
ns

o
rin

g
. D

at
 is

  €
 9

,2
65

,-
 m

e
e

r 
d

an
 w

e
 h

eb
be

n
 in

be
gr

o
ot

.

N
o

g
 t

e 
ve

rw
ac

h
te

n
 S

p
o

n
so

rg
el

d
S

ta
g

em
ai

lin
g

 ju
ni

, j
u

li 
e

n 
au

gu
st

us
€

 9
00

.0
0

A
ch

te
rk

a
n

ta
dv

er
te

n
tie

 V
ak

id
io

ot
 6

€
 1

,0
00

.0
0

T
w

ee
 k

e
er

 b
in

n
en

ka
n

ta
d

ve
rt

e
n

tie
 V

ak
id

io
ot

 6
€

 1
,0

00
.0

0
T

o
ta

al
€

 2
,9

00
.0

0

B
in

n
en

g
eh

aa
ld

e
 S

p
o

n
s

o
rg

e
ld

en
B

ed
ri

jf
T

o
ta

al
 S

p
o

n
so

rb
e

d
ra

g
S

p
o

c
ie

 S
p

o
n

so
rb

ed
ra

g
F

in
al

is
t

€ 
2,

30
0.

00
€ 

2,
3

00
.0

0
IN

G
€ 

15
0.

00
€ 

15
0.

00
O

R
T

E
C

€ 
65

0.
00

€ 
65

0.
00

Q
ui

n
ity

€ 
2,

87
5.

00
€ 

2,
4

25
.0

0
S

A
I

€ 
60

0.
00

€ 
60

0.
00

S
h

el
l

€ 
2,

28
0.

00
€ 

2,
0

50
.0

0
A

S
M

L
€ 

1,
99

0.
00

€ 
1,

0
00

.0
0

D
el

oi
tte

€ 
3,

60
0.

00
€ 

2,
7

00
.0

0
E

rn
st

 &
 Y

ou
n

g
€ 

2,
80

0.
00

€ 
2,

3
40

.0
0

IC
&

S
€ 

2,
25

0.
00

€ 
1,

8
00

.0
0

K
P

M
G

€ 
4,

80
0.

00
€ 

3,
3

50
.0

0
M

in
is

te
ri

e 
va

n 
F

in
an

ci
en

€ 
50

0.
00

€ 
50

0.
00

O
pt

iv
e

r
€ 

4,
50

0.
00

€ 
3,

3
50

.0
0

T
h

a
le

s
€ 

1,
50

0.
00

€ 
70

0.
00

W
at

so
n 

W
ya

tt
€ 

1,
96

0.
00

€ 
1,

5
00

.0
0

Z
a

n
de

rs
€ 

95
0.

00
€ 

95
0.

00
P

ro
ca

m
€ 

70
0.

00
€ 

0.
0

0
T

o
ta

al
€ 

34
,4

05
.0

0
€ 

26
,3

6
5

.0
0

Notulen Algemene Vergadering 13 december 2006

D Sponsoring

12



Financiële 
meevaller

Financiële meevallers

Sponsoring:

-Inbegroot: 20.000 euro

-Verwachte sponsoring dit jaar: 29.265 euro

-Zie presentatie Elke

+9.265 euro

Financiële 
meevaller

Financiële meevallers

Contributie:

-Inbegroot: 7.500 euro

-Nu al binnen: 8.910 euro

-Verwachte contributie dit jaar: 9.000 euro

-Verklaring: Meer eerstejaars studenten binnengekomen bij de 
studies en er zijn veel master studenten lid geworden!

+1.500 euro

Financiële 
meevaller

Plan van aanpak

Financiële meevaller: 10.765 euro

-Hoe kunnen we het geld op een verantwoorde manier
besteden dit jaar?

-Het bestuur heeft een aantal ideeën uitgewerkt die hier
gepresenteerd gaan worden…

-De plannen worden per stuk behandeld en achteraf per stuk
goedgekeurd (of niet). Tijdens deze AV zullen geen
wijzigingen doorgevoerd worden binnen de plannen.

Financiële 
meevaller

Plan van aanpak

RomantiCie:

-Nieuwe commissie met leuke vernieuwende activiteiten

100 euro

Financiële 
meevaller

Plan van aanpak

Bedankjes:

-Bedankjes voor commissie-leden vielen hiervoor altijd onder
‘diversen’

-De post is aan het begin van het jaar verkeerd ingeschat

500 euro

Financiële 
meevaller

Plan van aanpak

Verslaggeving zusjes e.d.:

-Deze post staat nu zo inbegroot dat de zusjes een gratis almanak
kunnen ontvangen

-Gratis exemplaren voor o.a. de faculteit waren voor rekening van 
de almanak-commissie

-Vereniging hoort dit te betalen

+300 euro

Notulen Algemene Vergadering 13 december 2006

E Plannen met extra sponsorgeld
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Financiële 
meevaller

Plan van aanpak

Imago:

-A-Eskwadraat stickers zijn praktisch op

-Succesvolle kledinglijn continueren en uitbreiden

-Aanschaf van A-Eskwadraat gadgets

+500 euro

Financiële 
meevaller

Plan van aanpak

Actieve Leden Fonds:

-Voorgaande jaren werd het fonds vaak bijna leeg gemaakt, het
zijn nu financieel goede jaren, dus het fonds moet aangevuld
worden

-Actieve leden verdienen extra aandacht: ALW, ALD en ALE

-Spetterend ALW in de planning

-Fonds begon met bedrag van 500 euro, blijft ruim 1000 over

+1.500 euro

Financiële 
meevaller

Plan van aanpak

Geldtelmachine:

-Besparing van heel veel tijd voor oa de penny

-Machine kan sorteren, tellen en afmeten, precies goed dus!

250 euro

Financiële 
meevaller

Plan van aanpak

Boekhoudprogramma:

-Boekhoudsysteem van A-Eskwadraat is niet geheel effectief

-Standaard boekhoudhandelingen zijn niet altijd opgenomen in het
systeem

-Bestaand programma kost minder tijd en energie om in te voeren

-Verwachting jaarlijkse kosten: ongeveer 100 euro per jaar

500-1.000 euro

Financiële 
meevaller

Plan van aanpak

Ledenpasjes:

-Aanschaf van nieuwe ledenpasjes voor alle leden

-Creditcard formaat en in kleur

-Handig bij boekverkoop en ‘externe’ activiteiten

-Leuke aanbiedingen regelen via ledenpas

1.000 euro

Financiële 
meevaller

Plan van aanpak

Activiteit ALLE leden:

-Als introductie van de ledenpasjes komt er een grote activiteit voor
alle leden

-Comedynight met gratis entrée met de ledenpasjes

-Laagdrempelige activiteit waar je veel leden mee kan bereiken en 
kan binden

1.500 euro

Notulen Algemene Vergadering 13 december 2006
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Financiële 
meevaller

Overzicht

Extra inkomsten Extra uitgaven

Sponsoring € 9.265 RomantiCie € 100
Contributie € 1.500 Bedankjes € 500

Verslaggeving € 300
Imago € 500
Actieve Leden Fonds € 1.500
Geldtelmachine € 250
Boekhoudprogramma € 500 - € 1.000
Ledenpasjes € 1.000
Activiteiten ALLE leden € 1.500
Extra ideeën € 4.015 - € 4,615

Totaal € 10.765 Totaal € 10.765

Financiële 
meevaller

Vaststelling punten van voorstel

-Sponsoring (+9265 euro)

-Contributie (+1500 euro)

-RomantiCie (100 euro)

-Bedankjes (500 euro)

-Verslaggeving (+300 euro)

-Imago (+500 euro)

-Actieve Leden Fonds (+1500 euro)

-Geldtelmachine (250 euro)

-Boekhoudprogramma (500-1000 euro)

-Ledenpasjes (1000 euro)

-Activiteit ALLE leden (1500 euro)

Oproep aan leden!

Het bestuur wil alle leden vragen om goede, leuke en verantwoorde
ideeën aan te dragen. Dit jaar is de ruimte voor dit soort acties dus
maak er ook gebruik van!

Eerder dit jaar al voorgesteld: A-Fiets, fotocamera, vitaminedag, 
zoetjes in de kamer en een fles mayo in de kamer.

Notulen Algemene Vergadering 13 december 2006
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A-Eskwadraat

CF(F)R

Schildpadden 

CF(F)R

- 3 weken in quarantaine gezeten
- goed opgenomen in de groep
- paddobak verkocht voor 50 euro

Laatste foto van
Cornelis en Lodewijk

Klavertje 4 

CF(F)R

- helaas overleden

Zo had hij eruit kunnen 
komen te zien

13 september oktober of november 13 december
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Nieuwe aanwinsten 

CF(F)R

Rijk : Plantae
Stam : Magnoliophyta
Klasse : Liliopsida
Orde : Asparagales
Familie : Hyacinthaceae
Geslacht : Hyacinthus
Soort : H. orientalis

Zoiets moet het worden

Nieuwe aanwinsten 

CF(F)R

- 20 to 35 centimeter hoog
- oorspronkelijk uit Middelandszee-gebied
- giftig!
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